
Vragen over zaalruimte verenigingen  in Gieten

De PvdA heeft de afgelopen jaren meerdere malen aandacht gevraagd 
voor het accommodatieprobleem in Gieten. Diverse verenigingen 
hebben behoefte aan betere zaalruimte met podium en geschikte 
vergaderruimte.  Gieten is de enige kern in onze gemeente die niet 
beschikt over een centrale accommodatie, zodat de 
verenigingsbijeenkomsten verspreid zijn  over het dorp.
Tegelijkertijd levert dat ook een extra afbreukrisico op. Dat baart ons al 
lange tijd zorgen.

In 2017  is een  Cultuur Visiegroep Gieten in het leven om speciaal 
hierover te adviseren. In het rapport  wordt een beroep gedaan op de 
gemeente om ondersteuning te bieden voor onderzoek naar 
verbeteringsmogelijkheden van bestaande accommodatie en wordt ook 
studie naar een modern centrum (MFC) als optie genoemd.  Het college 
heeft een afwachtende houding aangenomen en heeft het initiatief 
gelaten bij de verenigingen.

De Protestantse Gemeente Gieten (PGG)  is - naast zalencentra Jimm's 
en Veninga - één van de grootste verhuurders. 
In verband met fusie wordt de Bethlehemkerk zeer binnenkort  te koop 
aangeboden. In totaal 6 verenigingen maken daar gebruik van  en zullen 
elders een geschikt onderkomen moeten zoeken. 

Nadat eerder hotel Braams als mogelijke optie uit beeld is geraakt,  
worden de accommodatie  problemen in Gieten nog eens extra 
aangewakkerd door de verkoop van de kerk.  
Wij vinden het belangrijk dat de gemeente nu zo snel mogelijk  het 
voortouw neemt in de zoektocht naar  een  toekomstbestendige 
oplossing voor de verenigingen in Gieten, waarbij ook de optie van een 
nieuw MFA wordt onderzocht. 

Vragen:

1. Deelt u onze zorgen over de accommodatieproblemen van het
    verenigingsleven in Gieten ? 



2. Waarom hebt u de afgelopen jaren steeds een afwachtende  houding
    aangenomen, ondanks het appel van de Cultuur Visiegroep Gieten en 
    kritische  ontwikkelingen rond (potentiële) accommodatie ruimte, 
    vm. hotel Braams en de Bethlehemkerk. 

3. Deelt u onze mening dat het om die redenen zaak is  dat u het advies
    van de Cultuur Visie opvolgt en zo snel mogelijk het voortouw neemt 
    bij verder onderzoek en oriëntatie ? Zo nee, waarom niet ?
      
4. Bent u het met ons eens dat in de oriëntatie op het accommodatie 
    vraagstuk in Gieten ook onderzoek naar de haalbaarheid van een 
    MFA moet worden meegenomen ? Zo nee, waarom niet ?     
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